
TechInfo-MC-100730, MAS-CON
 Plastic Material Change / Änderung am Kunststoffmaterial
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0 100730 issued rok

REV DATE NOTE NAME

UL file number ECBT2.E73711

Due to a recent change in interpretation of UL standard 1977 by Underwriters Laboratories, Pancon is making a 
change to the plastic material used with the Mascon® series of connector products. This change allows Pancon to 
maintain a temperature rating of 105°C due to the higher RTI (Relative Temperature Index) value of this alternate 
material. Due to this material change, slight color variations may occur. These color variations do not affect the form, 
fit, or function of the parts. 

Concerned Parts: Female Connectors types CE&CT of series 100 & 156
Strain Relief Covers types SCC of series 100 & 156

UL file number ECBT2.E73711

Durch eine andere Interpretation des UL Standards 1977 durch UL selbst waren wir gezwungen eine Änderung des 
Kunststoffes bei den Produktlinien MAS-CON vorzunehmen. Das neue Material hat einen entsprechend höheren 
RTI-Wert (Relativer Temperatur Index) und somit können wir die  maximal erlaubte Temperatur von 105°C 
beibehalten. Durch die Änderung können sich gewisse Farbvariationen ergeben. Diese haben aber keine Einfluss auf 
Form, Applikation oder Funktion der Artikel.

Betroffen sind: Die Federleiste CE&CT der Serien 100 & 156
Die Kappen vom Typ SCC der Serien 100 & 156
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